

Rundown of the interview

Please read the rundown before coming

(A) Reporting

- Please arrive at or before (no more than 15 minutes) the reporting time. Due to the large number of applicants, candidates arriving too early may have to wait outside the school campus.
- We will receive candidates of the current session first.
- Candidates of the subsequent session have to wait until the end of the current session.
- Candidates have to present the interview letter upon arrival. They have to follow the signs (same colour as the interview letter) and go to the respective Reporting Room.
- The number at the end of the Interview Number is the seat number in the designated Reporting Room. (e.g. An interview number 3B10 means that the seat number is 10 in Reporting Room B.)
- After entering the Reporting Room, please sit according to your seat number.
- Please display your interview letter and your student card or handbook (with your recent photo) on the desk.
- Please bring along a book for reading while waiting for your turn.

(B) Interview

The interview will take about 10 minutes. It is divided into three parts in three classrooms.

Part 1: English Conversation

Part 2: Situational Topic

Part 3: Mathematics & Science

- Before each interview, clearly tell the examiner your name.
- After finishing one part, move on for the next part in the next interview room.
- You may have to wait for a short while outside the next interview room.

After you have finished the last part, please follow the "Exit" signs and leave the school campus quietly.

面試流程

面試前請參閱此流程

(A) 報到

- 請於報到時間或之前（不宜多於 15 分鐘）到校。因人數眾多，過早到校的考生或須在校外等候。
- 校方會優先接待該節面試的考生。
- 不是該節面試的考生須稍等。
- 考生須出示面試信正本，並按面試信的顏色，跟從相同顏色的指示牌到報到室。
- 面試編號後面的數字是考生的座位編號。（例：3B10的座號 = B 室 10 號位）
- 進入報到室後，考生須按座位編號就坐。
- 考生須在桌面展示有近照的身份證明文件（如學生證或手冊）以便核對。
- 考生請帶備課外書在等候時間閱讀。

(B) 面試

面試需時約 10 分鐘，共有三部份，分別在三間面試室進行。

第一部份：英語短講

第二部份：處境題

第三部份：數理題

- 在每一部份面試開始前，請告訴老師你的名字。
- 完成該部份面試後，請到下一間面試室進行下一部份面試。
- 可能有需要在下一間面試室門外稍等，以進行下一部份面試。

完成最後一部份面試後，請安靜地依照「出口」指示離開校園。